
Protokoll för Octavias ordinarie möte (2/23)  

Mötet hålls 12.2 kl. 18:00 via Zoom i samband med vårmötet  

Deltagare: Wilma Engström, Emma Gustafsson, Selma Fagerholm, Linn Niemistö, Miranda 
Ekman, Semra Kozic, Katarina Lönnbäck, Cecilia Östergård, Wilma Honkakangas, Alina 
Fredriksson 

21§ Mötet öppnas 

Mötet öppnas kl 18:18 

22§ Stadgeenlighet och beslutsförhet 

Stadgeenlighet och beslutsförhet konstaterat 

23§ Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkänns 

24§ Beviljande av närvaro och yttranderätt  

Behövs inte, bara styrelsemedlemmar deltar på mötet 

25§ Anmälningsärenden 

Inga anmälningsärenden 

26§ Ekonomiärenden 

Kassören Linn har sökt spons och kommer att söka från flera som öppnar i mars.  

Linn får kassan inom snar framtid.  

27§ Miljö- och jämlikhetsplanen  

Miljöansvariga Cecilia presenterar miljöplanen – Octavia ska sträva efter att använda egna 
tallrikar, bestick, glas och dukar som tidigare och vara så ekologiska som möjligt; panta, sortera 
och undvika onödiga dekorationer och matsvinn. Det ska serveras ekologiska viner och fortsatt 
vegetarisk mat som förut på evenemang med undantag från kräftskivan. När vi beställer 
halarmärken beställer vi endast de som behövs att det inte blir över så mycket.  

Jämlikhetsansvariga Katarina presenterar jämlikhetsplanen – På Octavias evenemang ska alla 
känna sig trygga, säkra,  bli bemötta på ett respektfullt sätt och känna sig välkomnade 
obereonde bakgrund. Evenemangen ska vara gratis så långt de går och om de kostar, ska 
kostnaderna vara så låga som möjligt. Man ska kunna delta obereonde av diet. Om det skulle 
hända någonting ska man ha möjlighet och berätta och vi ska ta tag i det, samt låg tröskel till 
att berätta.  

Planerna godkänns 

28§ Studiebesök och arbetslivskvällar  



Studie- och arbetslivsansvariga Alina tankar om studie besök till t.ex. 
ungdomsverksamhetsställe exempelvis luckan eller till någon jourverksamhet. Sträva efter 
att få studiebesöket på svenska.   

29§ Sociala medier 

Octavia har skaffat en tiktok 

30§ Octavias evenemang 

Datum för vårsitsen skulle behöva planeras. Miranda har mailat Nylands Nation – inte fått svar, 
men blir troligen en veckodag i april eller maj. Bestäms att vi inäntar svar och bestämmer 
datum senare. 

Satsar på att ordna Subcrawl preliminärt i början av april, som tidigare år.  

Planer på icke alkoholrelaterade evenemang exempelvis spelkvällar och promenader och 
sykväll inför vappen. 

Samarbeten med andra föreningar: Katharsis skulle vilja ordna t.ex. en förfest med oss innan 
pampasveckan i Vasa, svårt att ordna mycket mer iom att vi är i olika städer. 

31§ Styrelsens interna program 

Inget planerat ännu då vi nyss haft kämppärunda 

32§ Övriga ärenden  

Resekommitten hade möte för två veckor sedan. Cecilia har sökt stöd för resa, Alina har gjort 
ett formulär med intresseanmälan (icke-bindande) och vart man skulle vilja fara. Det bestäms 
att Semra skickar på mail och lägger ut formuläret på sociala medier. 

33§ Nästa möte  

Nästa möte hålls 14.3  

34§ Mötet avslutas  

Mötet avslutas kl 18:52 
 
 
Selma Fagerholm, sekreterare 
Wilma Engström, ordförande 


